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                                                INTERPELACJA 
 
Dot; remontu na Jeżycach 
 
 
 
 
                                          Panie Prezydencie! 
 
 
 
W imieniu handlowców z ulicy Kraszewskiego, oraz okolic zwracam się  z prośbą o 
informacje , jak długo potrwa remont tej części Jeżyc? 

 Według informacji od kupców, handlowców, właścicieli sklepów wynika ,że od 
jakiegoś czasu roboty nie są kontynuowane. 
Każdy dzień remontu, zwłoki czy opóźnienia w remoncie to realna strata dla handlujących. 
Mieszkańcy omijają ten rejon Jeżyc z oczywistych powodów, a tym samym handel zamiera. 
Uprzejmie proszę o informacje do kogo mają się zgłosić  handlujący , w celu uzyskania 
odszkodowania, rekompensaty za utracone dochody z handlu. 
 
 
 
 
 
                                                    Z poważaniem 
                                             
                                                    Lidia Dudziak 


